Julien Morisset G1A

We will use a 5 pictures horizontal frame. Each picture will be a giant letter
made with the children bodies. Those letters spell the word 'Terre' (Earth).
We painted a giant Earth to be used as a background for our pictures and
we will color the mat around the pictures.

Techniques: Photos, painting, drawing

Nous avons utilisé 5 cadres horizontaux dans lesquels se trouve une photo
en forme de lettre faite avec des photos des enfants.

Chaque lettre forme le mot TERRE. Le fond des cadres représentera aussi
la Terre .

Techniques utilisées : photo, peinture et dessin.

Finished work



Emmanuelle Chaput G1B

“Rainbow Hands"” a painting (24*30 inches) with the hands of the children
mixing bright colors and shown alongside their favorite word.

"Les mains de I'arc en ciel ", peinture 24x30 inches.
Les mains des enfants avec leurs mots favoris sur fond de couleurs
vibrantes. Un arc en ciel !




Clotilde La Londe G2A
“Our treasure box"”

The students decorated a toy box with beautiful papers from the inside-
out.

On top of the paper, they added pictures of themselves having fun at
school.

If you needed a box for your child to put away his toys, this is the auction
project that you need.

And every time your child cleans his/her room, he/she will be able to
remember what a great time they had in Second Grade!

" Notre boite a trésors "

Les éléves ont décoré une boite a jouets avec de magnifiques papiers
colorés . Sur ces paires ils ont collés une photo d'eux en train de s'amuser a
I'école.

Voila le projet parfait a ramener a la maison pour faire ranger ses jouets a
votre enfant sans que cela soit une corvée !! Il pourra se rappeler tous les
bons moments de la classe de CE 1.




Geraldine Gossard-Fusco G2B

Rolled up magazine pages will be assembled on a linen canvas in various
shapes of triangles.

We will try to gather the pieces of the same color in the same triangle to
create a harmonious piece.

size of the canvas : 16 x 20 inches (or 40,6x 50,8 cm)
Medium : up-cycled magazine pages

Nous avons recyclés des pages de magazine et les avons découpé en
différentes formes de triangle que nous avons assemblés sur une toile.
Nous avons accordé les différentes couleurs et formes pour créer un
ensemble harmonieux.

Toile de 40,6x 50,8 cm.
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Marie Gillam G3

On a 36" by 36" canvas, children have drawn and colored with acrylic paint
Native American patterns in cells of different shapes and sizes. It is very
detailed and colorful.

Marie Gillam G3

Sur une toile ( 36x36" ) les enfants ont peint a I'acrylique des motifs

Amérindiens de différents tailles et formes.
Beaucoup de détails et de couleurs caractérisent cette peinture.

PHOTO COMING SOON!



